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Z médií jsem se dozvěděl, že nelze územní plán jen tak měnit a výstavbu rázem znemožnit.
Tato vyjádření znějí jako by bylo něco schváleno a někomu způsobena městem nějaká škoda. 

  

Jsou to jen manipulativní výroky, které mají ošálit a znejistit nespokojené občany, ale i
zastupitele, kteří nakonec budou o věci rozhodovat.

  

Kdyby město mělo odškodňovat všechna nesplněná přání, tak by asi nedělalo nic jiného. 

  

V současném platném územním plánu Kosmonos je plocha mezi areálem D+D a silnicí do
Horních Stakor označena jako rezerva pro lehkou výrobu. To znamená, že dokud zastupitelstvo
neschválí změnu na plochu využitelnou pro lehkou výrobu, jsou všechny záměry a přípravy jen
něčí přání, nic více. 

  

O tom, jak bude vypadat nový územní plán, se stále jen diskutuje nad jeho návrhem. Využití
všech ploch se musí posoudit z různých pohledů, samozřejmě i občanů Kosmonos.
Zastupitelstvo schválilo jen pořízení a zadání nového územního plánu. O tom, jestli budou
rezervní plochy převedeny na plochy k využití pro výstavbu, bude zastupitelstvo teprve
rozhodovat. Je to jeho výsostné právo a mělo by brát na zřetel všechny dopady, které to
způsobí občanům. 

  

Stále se mluví jen o budování nových výrobních kapacit, ale ne o bytech pro dalších 1400
zaměstnanců, kteří v regionu již dávno nejsou k dispozici. Porostou jen další ubytovny pro
dovážené zaměstnance a o to většina občanů nestojí. 
Se silnicemi je to podobné. Státní dopravní stavby na sjezdu z dálnice jsou stále v nedohlednu
a celá silnice mezi Chudoplesy a Průmyslovou ulicí souběžně s dálnicí, která by odlehčila
Kosmonosům je reálná jen do poloviny ke stakorské silnici. To celkové zatížení města moc
nevyřeší.

  

Nové výrobní haly ale vyrostou jako houby po dešti a s každodenními následky se občané
budou potýkat desítky let. Budování nových výrobních kapacit bez nezbytného souvisejícího
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sociálního a dopravního zázemí přinese prospěch jen někomu, ale většina občanů Kosmonos
to určitě nebude.

  

Miroslav Štěpánek
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